
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CAR RER 
AMPLE, DEL DIA 7 D’OCTUBRE DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Maximiliano Martínez 
Sr. Pedro Jesús Zamora 
Sra. Mari Beleña Cruz 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Policia Local i Mobilitat 
4) Medi ambient 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h seguint l’ordre del dia: 
 
Abans de començar a tractar els temes, el regidor de Serveis i Mobilitat i la tècnica de 
Participació i Relacions Ciutadanes, expliquen als membres de l’Associació que no 
s’han pogut solucionar els temes que hi havia pendents, argumentant el motiu. 
Després de la disculpa per les demores i pel temps que porten encallats segons quins 
temes, es compromet a mirar de solucionar els diferents petits temes el més aviat 
possible. 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Es parla dels temes pendents de la darrera reunió: 
 
- Problemàtica inundacions al carrer Ample quan plou i manca de separativa de 
pluvials: S’ha demanat també un estudi hidràulic. Es té solució pel tema d’inundacions 
però és una solució complexa i costosa. 
S’està treballant amb les IFS d’aquest any per veure si té cabuda la primera fase del 
desdoblament de l’avinguda però estem a l’espera de directrius per saber en què ens 
permeten invertir. 
- Blocs de formigó de la plaça: som conscients que encara s’han de retirar. No s’han 
pogut començar les obres previstes a Calella que és on van per això no s’han retirat. 
S’hauria de mirar de trobar una altra solució perquè les obres no han començat i 
encara són ubicats a la plaça. 



                                           
 

 

 

2) Serveis Municipals 
 
- Il·luminació del terra del pas peatonal a la zona de la plaça de l’Estadi és fosa: 
encara no s’ha posat la llumenera tal i com havíem quedat ni tampoc s’han arreglat les 
llums del mur que també són foses. 
- L’espai on hi havien ubicats els contenidors soterrats al carrer Ample ara són un pipi-
can: no es van plantar els arbres entre febrer i març com estava previst. Com que 
aquest desembre es farà una plantada extraordinària es plantaran i s’acabarà la 
vorera. 
- Pols que provoca l’aparcament del carrer Daró: no es va fer. Es mirarà que l’estiu que 
ve es faci se’ns falta. 
- Al parc infantil del costat del CAP hi ha molt poca llum. Sobretot a la zona que dóna 
el carrer Rajola que és la part més fosca. 
 
3) Policia Local i Mobilitat 
 
- Aparcament de cotxes del carrer Daró (curses de cotxes): Encara no s’han col·locat 
els New Jerseys. Es farà aquesta setmana seguint les indicacions de la Policia i 
Mobilitat  per evitar que hi hagi la recta actual, fent un trencament de trajectòria. 
- Repintat de l’aparcament públic davant del supermercat esclat: encara està pendent 
de fer-se. Estarà fet abans del proper estiu. Amb el Covid i les mesures excepcionals 
en les entrades i sortides dels centres escolars s’han hagut de reinvertir els recursos 
en matèria de mobilitat. 
- Temes de mobilitat carrer Ample: es van moure les dues places reservades per la 
Fundació Vimar i queda pendent col·locar el mirall per millorar la visibilitat de la sortida 
de l’aparcament de l’edifici Aniversari tal i com es van comprometre els responsables 
de Policia i Mobilitat. 
 
El Sr. Josep Piferrer, com a alcalde, s’incorpora a la reunió a les 21h en substitució del 
Sr. Pau Lladó, com regidor de Serveis i Mobilitat 
 
4) Medi ambient 
 
- Pujar l’alçada de l’enfustissat del tancat de contenidors per la banda de la vorera. Ja 
hi ha la proposta de despesa feta i tal i com es va comprometre el regidor de Medi 
Ambient es farà aquest mes d’octubre, confirma l’alcalde. L’AAVV comenta que és 
perillós perquè segons el que llencen si hi ha algú dins el tancat pot prendre mal. 
 
5) Noves aportacions 
 

- L’associació demana que es revisi l’stop de la cruïlla entre el carrer Ample i el 
Passeig Migdia ja que hi ha molta gent que no fa l’stop i suposa un risc. 

- L’associació demana veure plànol o croquis del projecte previst a l’avinguda 
Espanya. 

- Demanen un ressalt al carrer Daró a l’últim tram (des de l’entrada de 
l’aparcament fins la connexió amb l’avinguda). Els membres de l’Associació 
expliquen que tot i l’stop abans de l’entrada de l’aparcament els cotxes passen 
a molta velocitat. 

- Al carrer Ample, a l’alçada del pas de vianant elevat i de la banda de 
l’aparcament, hi ha pintat a terra un aparcament de motos però no hi ha la 
senyal vertical. Això suposa que els cotxes hi aparquin i a més dificultin la 



                                           
 

 

 

visibilitat del pas de vianants. Demanen que es col·loqui la senyal i es delimiti 
amb pilones per tal que els cotxes no hi puguin estacionar. 

- A l’alçada de creu Roja hi ha una plaça d’aparcament per discapacitats i 
tampoc té la senyal vertical. També hi  aparquen vehicles. 

- Donat que ja han hagut de trucar a policia perquè joves entre 18 i 20 anys 
juguen de matinada a la pista de la Plaça de l’Estadi, demanen una senyal amb 
la limitació horària d’ús de la pista. 

- A l’avinguda Espanya, els canyers de la banda dreta envaeixen el carril de 
circulació i la casa que dóna a l’avinguda després del carrer Creu Roquinyola, 
els arbustos també envaeixen el carril de circulació. Demanen que es 
requereixi als propietaris que ho estassin. Es parlarà amb l’inspector de via 
pública que s’ho vagi a mirar. 

 
Es parla amb els membres de la problemàtica d’excés de velocitat que hi ha tant al 
carrer Ample com a l’últim tram del carrer Daró: una bona solució seria posar un 
reductor de velocitat a l’alçada de l’entrada de l’aparcament públic al carrer Ample, un 
altra abans de l’encreuament amb Frederic Martí Carreras i un altra abans de 
l’encreuament amb Passeig Migdia, tots 3 deixant pas per les bicicletes ja que es via 
compartida, i, finalment, un coixí berlinès a mig carrer Daró, entre l’STOP abans de 
l’entrada i sortida de l’aparcament públic i el final del carrer amb Avinguda Espanya, 
d’aquesta manera es solucionen diverses peticions vinculades i relacionades amb 
l’excés de velocitat a aquests dos carrers. Se’n parlarà amb Policia i Mobilitat a veure 
si veuen viable la proposta. 
 
 
A les 21.50h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns del carrer Ample. 


